
Referat fra bestyrelsesmøde    

Tid & Sted: Tirsdag d. 12.01.10 kl. 15.15 i lokalet Nøddehegnet 62. 

Deltagere: Steen Højengaard (SH), Randi Øberg (RØ), Torben Nagel Petersen (TNP), Manja Dorte 

Poulsen (MDP), Per Johansen (PJ), Poul-Erik Rønje (PER)  

Fraværende: Per Bomand Larsen (grundet sygdom) & Pia Corneliussen. 

Ref. Anette Nagel Petersen (ANP). 

 

Næste møde er tirsdag d. 09.02.10  kl. 15.15 

1: SH bød velkommen. 

2: Referatet fra sidste møde, der var en enkelt rettelse, derefter blev referatet 

underskrevet/godkendt. 

3: Postgennemgang, der var ingen post. Dette punkt fjernes fra dagsordenen fremover, da der 

sjældent er noget post, hvis det bliver nødvendigt, kan det nemt sættes på dagsordenen igen. 

4: Referent: Der var utilfredshed med referaterne og indholdet i disse. man mente, at meget vigtige 

ting blev udeladt, at møderne ikke blev citeret korrekt/ordret osv. ANP afviste at have udeladt 

vigtige punkter, men selvfølgelig kunne ANP have overhørt nogle udtalelser, hvilket selvfølgelig 

beklages. Et referat er som sagt et referat og ikke en nøjagtig afskrivning, ord for ord, af et møde. 

5: Rendejern på skurene langs hovedstien. Der tages beslutning om en evt. fjernelse af rendejern 

(tagrendebeslag) på et senere tidspunkt. 

6: En standardskrivelse til brug ved fremtidige havevandringer er blevet godkendt. 

7: Der vil snarest blive indkøbt en diktafon, mærke og pris er godkendt. 

8: Nyt fra Poul-Erik. Vores direktør har været i tv vedr. røgalarmer osv. Bestyrelsen syntes, det ville 

være en god ide med røgalarmer i alle lejligheder, da vi jo har haft et par tilfælde af brand i 

bebyggelsen. Priser på røgalarmer undersøges nærmere. 

Vores gamle orange traktor er blevet udskiftet med en ”ny” brugt, den nye traktor er mindre men 

opfylder vores behov bedre end den gamle og den larmer mindre, så der skulle ikke være så mange 

gener fra den. 

9: Evt. 

Der blev talt om, man evt. skulle lave en evaluering på de nye køkkener, der arbejdes videre med 

dette emne i bestyrelsen 

På et tidligere møde blev der talt om vores træer i bebyggelsen, hvilke der skulle fældes, stynes osv. 

Dette tages op på et senere tidspunkt 

 

 

Nøddehegnet d. 13.01.10   På bestyrelsens vegne: Anette Nagel Petersen, (Referent)     


